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Förnyelsen av första våningen har visat sig vara mycket lyckad och 
funktionell. I år har därtill belysningen justerats och några lampor 
bytts ut. Medarbetarna har varit mycket nöjda och glada över första 
våningens förnyelse. 
 
I årets investeringsbudget finns både förnyelsen av innergården 
(planen blev klar 2023) och nya stolar till första våningen. Båda 
nödvändiga och efterlängtade. Båda projekten tycks dock dra ut på 
tiden eftersom fastighetspersonalen har så mycket arbete på grund 
av de stora investeringsprojekten som är på gång i samfälligheten. 
Frågan är om personalen räcker till eller om man borde förändra 
sättet att arbete så att de projekt som godkänns i 
investeringsbudgeten också förverkligas inom utsatt tidsram. 
 
I Aurelias första våning finns ett kök som från allra första början varit 
för litet. Köket är inte gjort för att laga mat i utan för att värma mat 
men köket ska trots allt fungera för stora serveringar. Det är dags att 
förnya vitvarorna i köket. Kylskåpet, ugnen och spisen behöver 
förnyas. Kylskåpet är för litet. Ugnen och spisen fungerar dåligt. Det 
här är brådskande eftersom församlingen inte kan vara utan ett 
fungerande kök i första våningen.  
 

Förslag Församlingsrådet föreslår att fastighetsavdelningen ser över 
projektledningen för de projekt som godkänns i 
investeringsbudgeten. När ett projekt godkänns måste det tas över 
av fastighetsavdelningen som tillsammans med församlingen ser till 
att projektet förverkligas inom utsatt tidsram.  
 
Församlingsrådet önskar att kökets utrustning i Aurelias första 
våning förnyas. Det behövs ett nytt kylskåp, en ny ugn och en ny 
spis. 
 

Beslut Församlingsrådet beslöt enligt förslaget. 
 


